
Garrido. Valorem molt positivament aquesta a juda de I 'Ajuntament, desta-
quem-ne la incorporació del darrer (treballa des del Gener) perqué és molt 
important, sobretot per diagnosticar des del parvulari, des dels primers cur-
sos que estan a la nostra escola, els alumnes que necessiten un t ractament 
especific i poder fer una recuperació, una reeducació precoç i treballar així 
amb moites més probabilitats d'èxit. Dels 18 mestres que hi ha probable-
ment que només en canviïn dos. Esperem que això sigui cert ja que si fos 
així seria molt important per mantenir el ritme i la línia de l'Escola. 

En quant a les instal-lacions deplorem que estiguin encara igual que l'any 
passat, o sigui amb l'Escola partida entre la Sagrera i el Rieral, en quatre 
pavellons diferents i sense cap servei a l'Escola, que com edifici la faci 
digne d'aquest nom. Per més ben dotada que estigui professionalment la 
seva tasca serà limitada. Hem de dir també que sembla que I 'Ajuntament 
ja ha posât fil a l'agulla per començar a solucionar algunes de les deficièn-
cies i que durant el curs que vé es portará a terme una primera fase de l'am-
pliació. Cal valorar la funció de l'Escola en la seva justa mesura, tenint molt 
present que és el Hoc on es dona la formació bàsica sobre la que es fona-
mentarà després tota una cultura. Davant d'un objectiu tan enorme no s'han 
d'escatimar ni discutir esforços, ni mit jans humans ni materials que faci-
litin aquesta gran fita. 

En questions pédagogiques, a part del treball a cicles o departaments 
que regularment hem anat fent, remarquem-ne ara la programació dels hà-
bits que hem practicament acabat. Això vol dir que tots els mestres ens 
hem posât d'acord per treballar tota una llarga sèrie d'hàbits, com son la 
puntualitat, I'entrada, l'ordre, desplaçaments, organització de la feina, poli-
desa del treball, assemblees de classe, etc. La seva manca o práctica sense 
coordinar era un huit que teníem i que ara ha quedat ja superat, de ma-
nera que ara els treballarem progressivament, de 1er. de parvulari a 8è., se-
guint una mateixa línia, cosa que serà molt més eficaç i positiva perqué els 
esforços de tots nosaltres aniran en un mateix sentit. 

La celebració de festes populars ha anat molt bé. La coordinació que hem 
mantingut amb l'Espiai ha sigut una a juda intéressant i que creiem que 
cal mantenir. 

A la fotografia que adjuntem es poden veure, mig tapats, el «Sant Jordi» 
i «La Princesa» pujats en cavalls i que van formar part del muntatge que 
l'Espiai ens va portar la diada de Sant Jordi; al davant els alumnes de vuitè. 
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